
 Protokół Nr XXXIII /2013 

z obrad XXXIII sesji Rady Powiatu w Nidzicy IV kadencji,  

która odbyła się w sali konferencyjnej nidzickiego Ratusza 

 w dniu 30 października 2013 r. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu p. Jacek Kosmala otworzył obrady sesji o godz. 

12:00, następnie przywitał przybyłych gości w tym Starostę- p. Grzegorza Napiwodzkiego, 

Sekretarz- p. Elżbietę Bieniek, Skarbnik –p. Renatę Mróz, dyrektorów i kierowników 

jednostek powiatowych, wydziałów Starostwa Powiatowego, służb mundurowych, 

przedstawicieli lokalnych mediów i wszystkich przybyłych. Oświadczył, że zgodnie z listą 

obecności w sesji uczestniczy 8 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. Listy obecności radnych i przybyłych gości stanowią załączniki nr 1 i 

2 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 1  

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że porządek obrad sesji został dostarczony 

radnym wraz z materiałami sesyjnymi w regulaminowym terminie. Następnie zapytał czy są 

do niego uwagi.  

Uwag nie było i porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Podziękowanie dla P. Romana Zarębskiego za wieloletnią działalność i zaangażowanie 

ma rzecz promocji i rozwoju kultury fizycznej w Powiecie Nidzickim. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu i wykonanie uchwał Rady. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych przez radnych Rady Powiatu w 

Nidzicy i pracowników samorządowych. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych szkół i placówek prowadzonych przez 

Powiat Nidzicki za poprzedni rok szkolny.  

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie powiatu na rok 2013, 

2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2013-2025, 

3) przyjęcia Programu Współpracy Powiatu Nidzickiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2014 rok.  

9. Odpowiedzi na interpelacje i zadania radnych. 

10. Wolne wnioski 

 

Ad. 2 

Starosta Grzegorz Napiwodzki podziękował panu Romanowi Zarębskiemu za 

wieloletnią działalność i zaangażowanie na rzecz promocji i rozwoju kultury fizycznej w 

Powiecie Nidzickim. Poprzez jego działalność i poświęcenie czasu Nidzica staje się coraz 

bardziej znana. Pan Starosta wyraził nadzieję, że p. Zarębski nadal będzie sprawnie 

funkcjonował dla Powiatu Nidzickiego. Następnie wręczono kwiaty i drobne upominki.  

 

Pan Roman Zarębski podziękował za wyróżnienie. Powiedział, że jest to dla niego 

ogromny zaszczyt. Jednak traktuje to jak nagrodę dla całej organizacji. Uważa, że bez ludzi, z 

którymi pracuje, nie byłoby sukcesu. Na koniec podziękował Panu Staroście i Radnym Rady 

Powiatu za wsparcie finansowe i rzeczowe.  

 

 



 - 2 - 

Do obrad dołączył Radny Stanisław Rabczyński. Odtąd na sali obecnych było 9 

radnych. 

 

Ad. 3  

Uwag do protokołu z poprzedniej sesji nie zgłoszono. Protokół z obrad XXXII sesji 

został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4 

Starosta Grzegorz Napiwodzki złożył sprawozdanie z międzysesyjnej działalności 

Zarządu i wykonania uchwał Rady. Sprawozdanie to stanowi załącznik 3 do niniejszego 

protokołu. Ponadto Pan Starosta poinformował o odznaczeniu przez Prezydenta 

Rzeczypospolitej Polskiej Pani Ewy Gałki Złotym Krzyżem Zasługi za wieloletnią 

działalność na rzecz osób niepełnosprawnych. Następnie poinformował, że w poniedziałek              

( 4 listopada br.) odbędzie się spotkanie z Wicemarszałek Anną Wasilewską w sprawie  

Biblioteki Pedagogicznej w Nidzicy.  

Radny Krzysztof Skurczyński podjął temat dotyczący byłego ośrodka zdrowia w 

Napiwodzie. Poinformował, że do Zarządu Powiatu wpłynął wniosek od Pani Gałki o nabycie 

tej nieruchomości z bonifikatą 99 %. Powiedział, że nie wyobraża sobie by ośrodek był 

sprzedany, a mieszkańcy nie mieli dostępu do opieki zdrowotnej. Dodał, że coraz mniej 

autobusów kursuje na trasie Napiwoda- Nidzica. Jeśli budynek zostanie przejęty przez p. 

Gałkę to ok. 800 mieszkańców może mieć problem z dostępem do służby zdrowia. Następnie 

zapytał dlaczego nie zostało zorganizowane spotkanie z mieszkańcami Napiwody, tylko z 

Radą Sołecką. Uważa, że właśnie mieszkańcy powinni podjąć decyzję. Następnie zapytał, co 

najpierw powstało, ośrodek zdrowia w Napiwodzie, czy budynek pani Gałki.  

Następnie p. Skurczyński nawiązał do działki, która miała być przekazana przez Gminę 

Nidzica na parking przy szpitalu w Nidzicy. Stwierdził, że parking dla rodzin pacjentów jest 

na terenie szpitala jednak nie ma żadnego oznakowania. Zauważył, że w pobliżu nie ma 

żadnego zakładu, więc miejsce to służy pacjentom szpitala. Należałoby zdaniem radnego 

oznaczyć miejsca parkingowe.  

Radny Stanisław Rabczyński poprosił o rozszerzenie tematu związanego z przejęciem 

biblioteki pedagogicznej w Nidzicy.  

Radny Waldemar Słupski odniósł się do wypowiedzi radnego Krzysztofa 

Skurczyńskiego. Podkreślił, że Stowarzyszenie zaproponowało przejęcie budynku w 

Napiwodzie, który pełnił funkcję ośrodka zdrowia. Powiedział, że gdyby Stowarzyszenie nie 

przejęło budynku w Napiwodzie, gdzie teraz funkcjonuje piękny Hostel, pewnie byłby on 

zburzony lub nie nadawał się do użytku. Stowarzyszenie zaproponowało przejęcie byłego 

ośrodka, ponieważ nie chce by praca mieszkańców Napiwody poszła na marne. 

Stowarzyszenie gwarantuje mieszkańcom Napiwody wykorzystanie ośrodka na potrzeby 

społeczne. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki zauważył, że dużo powiedziano na ten temat na 

komisji. p. Skurczyński musiał wyjść z komisji, więc jego wiedza jest niedostateczna. 

Przypomniał, że ze względu na to, że pani ……………………. zrezygnowała ze świadczenia 

usług medycznych w miejscowości Napiwoda, zostały podjęte działania w poszukiwaniu 

lekarza rodzinnego. Pomoc swą również zadeklarowała Dyrektor ZOZ, jednak jest bardzo 

trudno pozyskać lekarza. Powiedział, że zapoznał się z korespondencją, jaką prowadzi 

Dyrektor ZOZ z jednym z lekarzy, który być może podejmie pracę w ośrodku zdrowia w 

Napiwodzie, ale dopiero w miesiącu styczniu. Wobec tego, że ten ośrodek nadal jest pusty 

wpłynęła propozycja Stowarzyszania. By przedstawić konkretny wniosek na posiedzeniach 

Komisji, wcześniej doszło do spotkania z Radą Sołecką Napiwody i radnym Rady Miejskiej. 

Rada Sołecka pozytywnie rozpatrzyła wniosek pani Ewy Gałki uważając, że jest to dobre 

rozwiązanie. Przedstawiliśmy protokół z tego spotkania na Komisji. Opinia komisji była 

jednoznaczna, jednak końcowym etapem będzie podjęcie uchwały Rady Powiatu o 
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ewentualnym przekazaniu lub sprzedaży budynku w miejscowości Napiwoda oraz o 

wysokości bonifikaty. Następnie Pan Starosta odpowiedział na pytanie Radnego Stanisława 

Rabczyńskiego dotyczące Biblioteki Pedagogicznej. Poinformował, że Urząd Marszałkowski 

wystąpił na początku roku z propozycją przejęcia Biblioteki Pedagogicznej na ul. Zamkowej 

w Nidzicy. Zarząd podjął decyzję, że może przejąć Bibliotekę Pedagogiczną pod warunkiem, 

że zostanie nam przekazany obiekt na ul. Olsztyńskiej 28, gdzie mieści się Powiatowy 

Ośrodek Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej. Wpłynęła odmowna odpowiedź. 

Wystąpiono ponownie z pismem do Urzędu Marszałkowskiego o przeanalizowanie prośby, 

jednak również tym razem odpowiedź była odmowna. Pan Starosta spotkał się z Dyrektorem 

Wydziału Kultury, Promocji i Turystyki Urzędu Marszałkowskiego. Ze spotkania Pan 

Starosta wywnioskował, że jest szansa na uzyskanie obiektu na ul. Olsztyńskiej, więc 

postanowił umówić się na rozmowę z Panią Wicemarszałek Anną Wasilewską. Spotkanie 

odbędzie się 4 listopada br., a o jego wyniku poinformuje radnych. 

Radny Stanisław Rabczyński zaznaczył, że budynek na ul. Olsztyńskiej jest 

własnością Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego, natomiast budynek, w którym 

znajduję się Biblioteka Pedagogiczna w Nidzicy jest własnością parafii. Zapytał, czy sprawa 

dotyczy przejęcia biblioteki wraz z lokalem użytkowym czy tylko funkcjonowania.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki odpowiedział, że wpłynął wniosek o przejęcie tylko 

funkcjonowania Biblioteki Pedagogicznej.  

Radny Krzysztof Skurczyński powiedział, że nadal pozostanie przy swoim zdaniu w 

sprawie przejęcia budynku przez Stowarzyszenie. Uważa, że przed podjęciem uchwały w 

sprawie przejęcia budynku w Napiwodzie przez Stowarzyszenie należałoby porozmawiać z 

mieszkańcami i wysłuchać ich zdania na ten temat. Powiedział, że może uczestniczyć w tym 

spotkaniu, ale również powinien na nim się pojawić Pan Starosta i Przewodniczący Rady 

Powiatu.  

Przewodniczący Rady Powiatu opisał poprzednie spotkanie w Napiwodzie. Wielu 

obecnych było na nim pod wpływem alkoholu i nie podchodziło poważnie do sprawy. 

Zaproszono posła, który pytał o sprawy nie związane tematycznie z zebraniem i robił wiele 

zamieszania. Jego zdaniem to właśnie Rada Sołecka powinna zorganizować spotkanie z 

mieszkańcami i przedyskutować ten pomysł. Rada Sołecka uważa, że to jedyna realna szansa, 

by pozyskać lekarza.  

Radny Krzysztof Skurczyński zapytał, czy dostarczona była lista obecności ze 

spotkania z Radą Sołecką. 

Pan Starosta Grzegorz Napiwodzki stwierdził, że udzieli osobno p. Skurczyńskiemu 

odpowiedzi, żeby nie przedłużać dyskusji. Następnie odniósł się do sprawy związanej z 

parkingiem przy ZOZ. Powiedział, że zarówno na posiedzeniu Zarządu, jak i obradach 

komisji zapadła decyzja, że nie ma potrzeby przejmowania nieruchomości od gminy, 

ponieważ szpital w Nidzicy ma parking, który znajduję się na ul. Steffena. Na koniec dodał, 

że po remoncie drogi wojewódzkiej będzie również do dyspozycji szpitala wiele nowych, 

utwardzonych terenów. 

Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że zgodnie z porządkiem obrad radny ma 

prawo złożyć swój wniosek w punkcie 10.  

 

Ad.5 

Radny Krzysztof Skurczyński skierował pytanie do p. Jacka Dłuskiego- dyrektora 

PZD. Zapytał czy został rozstrzygnięty przetarg na utrzymanie dróg powiatowych na okres 

zimowy.  

 

Ad.6 

Przewodniczący Rady Powiatu Jacek Kosmala przeczytał informację o 

oświadczeniach majątkowych złożonych przez radnych Rady Powiatu w Nidzicy. Informacja 

ta stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
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Następnie Sekretarz Elżbieta Bieniek przeczytała informację o oświadczeniach 

majątkowych złożonych przez pracowników samorządowych. Informacja ta stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Ad.7 

Pani Jolanta Tymińska przekazała informację o stanie realizacji zadań oświatowych 

szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Nidzicki za poprzedni rok szkolny.  

Po przekazaniu informacji radny Stanisław Rabczyński powiedział, że na kilku slajdach 

w prezentacji przedstawiono statystyki, ilu uczniów zdało egzamin dojrzałości, a ilu go nie 

zaliczyło. Chciałby, by w kolejnych analizach uwzględnić również ilość uczniów w danej 

klasie i ilość uczniów, którzy nie przystępowali do matury.  

 

Ad.8.1 

Pani Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu 

na rok 2013. Dodała, że projekt ten był szczegółowo omawiany na obradach Komisji.  

Rada Powiatu w obecności 9 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

XXXIII/230/2013 w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2013, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8.2 

Pani Renata Mróz omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2013- 2025. Uwag i pytań nie było. 

Rada Powiatu w obecności 9 radnych jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała 

uchwałę Nr XXXIII/231/2013 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Nidzickiego na lata 2013- 2025, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 8.3 

Pani Elżbieta Bieniek omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

Współpracy Powiatu Nidzickiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3  o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2014 

rok. Pani Sekretarz dodała, że program jest przyjmowany przez Samorząd od 10 lat. Jak 

wynika z ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie Samorząd jest 

zobowiązany przyjąć taki projekt do 30 listopada. Program jest opracowywany na postawie 

ustawy, zadania priorytetowe ustalone są na podstawie składanych przez organizacje 

pozarządowe w okresie czerwca i lipca deklaracji współpracy.  

Rada Powiatu w obecności 9 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

XXXIII/232/2013 w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Powiatu Nidzickiego                

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3                        

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2014 rok, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9 

Dyrektor PZD - Pan Jacek Dłuski odpowiedział na pytanie zadane przez radnego pana 

Krzysztofa Skurczyńskiego. Poinformował, że przetarg składa się z 5 zadań i rozstrzygnięty 

jest w 80%. Ostatnie zadanie zostanie rozstrzygnięte jutro, a 4 listopada br. zostanie 

podpisana umowa.  

Radny pan Krzysztof Skurczyński zapytał, ile firm złożyło oferty w przetargu.  

Pan Jacek Dłuski odpowiedział, że do pierwszego zadania, które jest bardzo obszerne, 

związane ze zwalczaniem śliskości jezdni, oferty złożyły trzy firmy. Natomiast na pozostałe 

zadania wpływały po dwie konkurencyjne oferty. Na obszar Janowca Kościelnego i Kozłowa 

wpłynęły 2 oferty, na obszar Janowa - 2. 
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Ad. 10 

Radny Krzysztof Skurczyński poinformował, że w trakcie krótkiej przerwy rozmawiał 

z Radnym Waldemarem Słupskim i doszli do porozumienia, że wpłyną na Sołtysa Napiwody, 

by zorganizował spotkanie z mieszkańcami. Jeśli radni zaobserwują, że mieszkańcom nie 

zależy na tym budynku, to p. Skurczyński zmieni zdanie odnośnie przekazania budynku na 

rzecz Stowarzyszenia. Radny Krzysztof Skurczyński zwrócił się do Przewodniczącego Rady 

Powiatu, by pozwolił mu zająć się tą sprawą.  

Przewodniczący Rady Powiatu Jacek Kosmala przychylił się do prośby p. Krzysztofa 

Skurczyńskiego. Następnie, w imieniu Dyrektora ZSRiO w Jagarzewie, zaprosił wszystkich 

radnych na XII Powiatowy Konkurs Wiedzy o Regionie im. Ludwika Ekierta.  

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady Powiatu – p. Jacek 

Kosmala o godz. 13:40 zamknął obrady XXXIII sesji Rady Powiatu w Nidzicy. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:  


